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Požadavky vznesené na schůzi Osadního výboru.

K požadavkům a dotazům vzneseným na schůzi Osadního výboru Skalice, konané dne 7. 10. 

2019, sdělujeme:

OV opakovaně požaduje vysvětlení, proč dosud není vyřešena situace s parkovacími 
místy u budovy místní školy.
Důvodem je obecný nedostatek projektantů, kdy se opakovaně nedaří výběrovým řízením vybrat 

projektanta. V daném případě již projektant vybrán byl, v srpnu byla podepsána smlouva. Termín 

pro odevzdání projektové dokumentace je 31. 10. 2019.

OV urguje a opětovně připomíná požadavek na vyřešení chybějícího osvětlení 
prostranství u zadní brány místní školy.
Platí výše uvedené, nedaří se vybrat projektanta.

Zemědělský podnik Beskyd Agro hospodaří na pozemcích městské části Skalice, 
využívá místní komunikace, které jsou udržovány a opravovány z finančních 
prostředků Města F – M. Při provozování zemědělské prvovýroby dochází 
k opakovanému poškozování a znečišťování těchto komunikací bez následného 
uvedení do původního stavu či náhrady škod. Ke znečištění dochází zejména v období 
sezónních prací (jaro, podzim). OV poukazuje na tuto situaci a požaduje její řešení.
Zemědělský podnik písemně upozorníme na nutnost dodržování platných předpisů. Odbor 

dopravy a silničního hospodářství i správce místních komunikací pravidelně provádí kontrolu 

místních komunikací. Pokud ale přímo nepřistihneme řidiče poškozujícího nebo znečišťujícího 

místní komunikace, (a tím pádem nemáme žádné důkazní materiály), nemůžeme ani sjednat 

nápravu, uložit nápravná opatření, zahájit správní řízení. Teď v podzimním období budeme častěji 

provádět kontrolu. 

Zpracoval: Ing. Hronovský


